
Interpellation
Interpellation till välfärdsnämndens ordförande

om besparingar i skolverksamheten

Jag har fått veta att det kommer krävas besparingar inom skolan i Härryda
kommun om skolan ska kunna hålla sin budget. Det jag vet är att särskolan
länge har varit underfinansierad, och när nu elever mottagna i särskolan
väntas öka under planperioden, så tillförs verksamheten inga resurser, utan
man blir tvungen att ”hyvla ” 1000 kr per elev dvs 6,5 Mkr i den ” vanliga
”grundskoleverksamheten för att dels finansiera särskolan med 4 Mkr och dels
realisera den plan för tidigare beslutade besparingar om 2,5 Mkr.

Det måste vara fel att skolverksamheten i kommunen måste göra besparingar
när kommunens ekonomi är stark och när man vet hur viktigt det är med stöd
till elever som har det svårare att ta emot kunskaper, så att dessa inte hamnar
efter andra elever.

Mina frågor till välfärdsnämndens ordförande är:
- vad vill ni göra för att förhindra besparingar inom skolan?
- hur fungerar dialogen mellan skolpersonalen och kommunens
tjänstemän?

- hur rimmar besparingar i skolan med Alliansen uttalande om
Sveriges bästa skola?

…………………………………………………………

Bengt Andersson Vänsterpartiet Härryda


